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Dankzij jullie steun mag ik al vier 
maanden deel uitmaken van het 
college van burgemeester en sche-
penen. Het is een zeer intense en 
boeiende ervaring voor mij, waarin ik 
gelukkig erg ondersteund word door 
mijn partijgenoten en college-colle-
ga’s. Ik doe mijn best me snel in te 
werken in de dossiers om meteen 
mee te kunnen werken aan het be-
leid. En daarvoor rekenen we ook op 
jou, ook jij kan jouw stem mee laten 
bepalen en je mening geven. Het 
beleid van onze gemeente heeft im-
pact op iedereen, en daarom is het 
belangrijk dat ook jij mee beslist.

Dat kan nu heel gemakkelijk, want 
Lennik zet jou aan zet ! 

Registreer je vandaag op 
www.lennikaanzet.be 
en laat jouw stem horen! 

Kies de afdeling die jou het meest 
aanspreekt:

Mens 
Denk mee over welzijn, zorg en 
samenleven.

Omgeving 
Help ons werken aan een groe-
nere en duurzamere gemeente.

Vrije tijd
Deel jouw ideeën rond sport, 
cultuur en ontspanning.

Er zullen ook op verschillende eve-
nementen in Lennik bevragingen 
gebeuren voor wie dit liever niet  
digitaal wil doen. 

Samen maken we van Lennik een ge-
meente op maat van haar inwoners. 
Doe mee en zet jezelf op de kaart!

Isabelle Duerinckx
Voorzitter Lijst Burgemeester / Schepen

Beste Lennikenaar, 

ETENTJE
2025 UITSteak, zalm & balletjes in tomatensaus

betaling met bancontact mogelijk

Feestzaal Jo Baetens 
(Alfred Algoetstraat 77, 1750 Lennik)

zaterdag 19 april
17U30 - 21U

11U30 - 16U

17U30 - 21U

zondag 20 april

maandag 21 april
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Het College van Burgemeester en 
Schepenen bekijkt de mogelijk-
heid om op de site van het Vetkot, 
de oude tramstatie in Sint-Kwin-
tens-Lennik, een nieuw cultureel 
en educatief centrum te ontwikke-
len. Dit ambitieuze project zou ide-
aal gezien onderdak bieden aan de 
academie en de bibliotheek, aan-
gevuld met een polyvalente ruimte 
voor culturele activiteiten. Belang-
rijk daarbij is het respect voor de 
erfgoedwaarde van de site.
 
Door het samenbrengen van ver-
schillende functies op één locatie 
en in één gebouw ontstaat een ef-
ficiëntere werking: ruimtes kunnen 
gedeeld worden en kosten voor 
onderhoud en beheer kunnen wor-
den gedeeld. Ook wordt gedacht 
aan extra groenruimte, parkeerge-
legenheden en een vlotte toegan-
kelijkheid voor alle bezoekers.
 
We zien in dit initiatief dus een 
unieke kans om een ontmoetings-
plek te creëren voor jong en oud 
in het centrum van onze mooie 
gemeente.  Terwijl kinderen hun 
talenten ontwikkelen in de acade-
mie, kunnen ouders een bezoek 

brengen aan de bibliotheek. Jon-
geren die wachten op hun volgen-
de les kunnen in alle rust hun huis-
werk maken in de studeerruimte 
van de bib.  Bovendien maakt de 
bundeling van functies ook bijko-
mende initiatieven mogelijk, zoals 
een tentoonstellingsruimte, verga-
derzalen voor verenigingen en een 
polyvalente ruimte voor diverse 
evenementen. Denk bijvoorbeeld 
aan het opvoeren van een toneel-
stuk of een concert.
 
Hoewel het project nog in een prille 
onderzoeksfase zit, is het gemeen-
tebestuur vastberaden om de haal-
baarheid te analyseren. De komen-
de maanden zal het onderzoek 
uitwijzen hoe dit toekomstgerichte 
project verder vorm kan krijgen.

Irina De Knop
Burgemeester

Lennik wil cultureel project op de site van de Oude 
tramstatie in Sint-Kwintens-Lennik

Werken een aan propere en 
mooie leefomgeving

Als schepen van afvalbeleid ben ik trots om 
de app "Mijn Mooiestraat" te introduceren.  
Deze app is te downloaden op je smartphone 
via www.mijnmooiestraat.be. Tijdens de veer-
tiendaagse zwerfvuilactie kunnen we deze 
app testen. Je kan automatisch je straten laten  
registreren die jij of je vereniging hebben schoon  
gemaakt. Deze app biedt inwoners ook  een een-
voudige manier om sluikstort te melden en direct 
een bijdrage te leveren aan een schonere omge-
ving. Door een foto van het sluikstort te maken 
en de locatie door te geven, kunnen we snel en 
efficiënt actie ondernemen. "Mijn Mooiestraat" 
maakt het niet alleen makkelijker om sluikstort 
te melden en het zwerfvuil te registreren, maar  
stimuleert ook een gemeenschapsgevoel en zorgt 
voor meer bewustwording over het belang van 
een schone straat. Door samen te werken kunnen 
we de gemeente schoner, groener en leefbaarder 
maken. Ik moedig alle Lennikenaren aan om de 

app te downloaden en actief 
mee te helpen aan een propere 
en mooie leefomgeving.

Johan Limbourg
2e schepen

Onze burgemeester legde op 22 
februari opnieuw de eef af bij 

de gouverneur van Vlaams-Bra-
bant. Ze gaat er samen met 

de schepenen en het team van 
Lijst Burgemeester weer een 

lap op geven om samen Lennik 
warmer, mooier en onderne-

mender te maken. 



De verkiezingen liggen bijna een 
half jaar achter ons. Graag wil ik de 
bijna 400 kiezers bedanken om het 
bolletje achter mijn naam te kleuren.

Een mooi resultaat dat me energie 
geeft om op dezelfde manier 
door te gaan, want samen werken 
werkt echt. Laat ons samen verder  
bouwen aan een warm Lennik.

Op 11 maart kreeg ik het mandaat 
om te zetelen in de Raad van Be-
stuur van de Welzijnskoepel West 
Brabant.  Maar wat is de Welzijns-
koepel nu juist? De koepel is een 
samenwerking van 24 lokale OCM-
W’s die de handen in elkaar slaan.

Wat betreft zorgverlening staan we 
als samenleving voor grote uitda-
gingen. Bij de Welzijnskoepel wil-
len ze een drijvende kracht zijn om 

een antwoord te bieden op deze 
uitdagingen.

Voor poetshulp of klusjesdienst 
kan je niet bij hen terecht, hiervoor 
kan je best informeren bij het loka-
le OCMW. Zij helpen je graag ver-
der op weg.

Hulp nodig?  Contacteer 
thuiszorg.dllt@welzijnskoepelwb.be

Ik hoop alvast mijn steentje bij te 
dragen en blijf jullie verder infor-
meren de komende 6 jaar. Jullie 
kunnen op mij blijven rekenen.

Jo Massaer
Fractieleider

Voor de tweede keer nam ik deel 
aan de gemeenteraadsverkiezin-
gen en met veel goesting mocht 
ik deze keer starten als gemeen-
teraadslid. Ik ben de kiezers dan 
ook dankbaar dat ze mij een kans 
geven om iets te betekenen voor 
Lennik. Het is voor mij altijd al be-
langrijk geweest om te luisteren 
naar de mensen en hen te helpen 
waar ik kan. In het bijzonder wil ik 
een stem zijn voor de landbouwers 
van Lennik en de ouderen in onze 

gemeenschap. Niet iedereen heeft 
de mogelijkheid om zijn bezorgd-
heden en opmerkingen te laten 
horen en daar wil ik mijn stem voor 
gebruiken. 

Freddy Van Malderen
Raadslid

Ik heb tijdens mijn jeugd nooit in 
een jeugdbeweging gezeten. Mijn 
man, altijd actief geweest in de 
jeugdbeweging, betrok me een 
aantal jaar geleden mee in het avon-
tuur als volwassen begeleider bij de 
Chiro. En dat heb het mij nog geen 
moment beklaagd (oké, buiten een 
paar slapeloze nachten op bivak 
voelt dat soms wat anders aan).

Het heeft me alleen meer doen  
inzien hoe belangrijk jeugdver-
enigingen zijn.  Wat ik gemist heb 
tijdens mijn jeugd, wil ik nu recht-
zetten door mij voluit in te zetten 
voor al onze jeugdverenigingen 
in Lennik. Ze bieden kinderen en  
jongeren een warme plek om zich 
te ontwikkelen, vrienden te maken 
en onvergetelijke momenten te  
beleven. En dat allemaal dankzij de 
onmisbare inzet van vrijwilligers.

Als gemeenteraadslid wil ik er mee 
voor zorgen dat al deze vrijwilli-
gers hun werk met plezier en vol-
doening kunnen blijven doen. Dat  
betekent niet alleen onze steun, 
maar ook zorgen voor een dege-
lijke infrastructuur en voldoende 
groene ruimte om in te ravotten. 
Als landelijke en ondernemende 
gemeente heeft Lennik geluk-
kig het potentieel om dat waar te  
maken en ik ben blij dat dit ook 
in het beleidsplan staat. Laat ons  
samen verder bouwen aan betere 
infrastructuur voor onze jeugd.

Christel 
Van der Perre
Raadslid

We(L)zijn Warm Lennik

Luisteren naar mensen

Jeugdverenigingen: De bouwstenen van ons sociaal weefsel

De afgelopen maanden waren voor 
mij bijzonder leerrijk. Ik kwam te-
recht in een warme en fijne groep 
en kreeg na een intensieve cam-
pagne de kans om mijn steentje bij 
te dragen in het bijzonder comité 
voor de sociale dienst. Bedankt aan 
iedereen die in het stemhokje mijn 
naam wist aan te vinken! 
 
Als kersvers lid leerde ik de afge-
lopen maanden ook heel wat bij 
over de algemene werking van het 
OCMW en hoe we daar in Lennik 
concreet mee aan de slag gaan. Ik 
ben blij dat ik mijn steentje kan bij-
dragen aan een sociaal beleid dat 
oog heeft voor iedereen. Daarnaast 
werd mijn bewondering voor het 
werk van de sociale dienst alleen 
maar groter. Hun inzet en betrok-
kenheid om elke dag opnieuw de 

juiste ondersteuning te bieden aan 
wie het nodig heeft, verdient wat 
extra aandacht. Bij deze! 

Door ons samen met hen in te zet-
ten voor een toegankelijke en war-
me sociale dienst, bouwen we ver-
der aan een zorgzaam, verbonden 
en warm Lennik. En dat doe ik met 
heel veel plezier.

Anke Van Cutsem
lid BCSD

Na 12 jaar bijzonder comité, waar we 
echt iets kunnen betekenen voor 
onze LENNIKSE burgers, doe ik er 
met heel veel plezier nog een paar 
jaar bij, geflankeerd door deze twee 
dames Isabelle en Anke. Samen  
maken we van Lennik een WARM 
LENNIK, professioneel en sterk 
om onze kwetsbaarste mensen te  
helpen waar we kunnen. 

Karen De Waele
Raadslid, lid BCSD

Zorgzaam LennikDirect aan de slag


